
6. Raad hee� besloten om geld vrij te maken voor 
het uitvoeren van de tweede fase St Bavodijk 
in Nieuwvliet. Op dit moment is er al een 
bewonersbijeenkomst geweest, de volgende staat 
halverwege februari gepland in het dorpshuis van 
Nieuwvliet. De aanleg zal starten na het seizoen. 
De verwachting is oktober 2025.

7. We zijn ook bijgepraat over de twee 
woningbouwtranches die nu afgerond zijn. In het 
woondossier zijn bandbreedtes opgenomen om ook 
in kleine kernen te bouwen, met name betaalbare 
woningen/sociale huur. De tranches worden extern 
getoetst op volkshuisvestelijk en ruimtelijke aspecten. 
Plannen die in principe akkoord bevonden zijn door het 
college daarbij hebben de initiatiefnemers een jaar de 
tijd om hun benodigde vergunningen aan te vragen. 
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Beste leden en belangstellenden,

We zijn inmiddels in de tweede maand van 2025 beland en we kijken uit naar het voorjaar. 
Voor Sluis Lokaal wordt het een druk jaar. We moeten straks aan de slag om te komen tot een goede lijst voor 
de gemeenteraadsverkiezingen in het voorjaar van 2026. Jawel, in november moeten we die lijst rond hebben. 
Voor bestuur, wethouder, fractie en ook leden zullen we aan de slag moeten om de uitdaging aan te gaan. 
Bij de vorige verkiezingen werden we de grootste partij en wat zou het mooi zijn dit zo te houden. Dat zal van 
iedereen die nauw betrokken is bij onze partij de nodige inspanningen vergen. Uiteraard zijn we vol vertrouwen.

In deze nieuwsbrief brengen we u op de hoogte van laatste ontwikkelingen, kijken even terug en hopen u nog 
meer deelgenoot te maken van onze warme partij.

We rekenen op uw aandacht, mogelijke voorstellen en hulp bij het verder op de kaart zetten van Sluis Lokaal.
Veel leesgenot en… u mag de nieuwsbrief ook verder verspreiden onder mensen die onze partij een warm 
hart toedragen. 

Eind vorig jaar vonden diverse gesprekken 
plaats tussen bestuur en leden van de fractie en 
wethouder. Voor het bestuur was dit een prettige 
manier om nader tot elkaar gekomen maar ook 
om de werking te verbeteren. Het bestuur hoopt 
er zijn voordeel mee te doen voor de toekomst.

Terugblik

In die laatste periode van 
vorig jaar hadden we ook 
te maken met het vertrek 
van dhr Quaak. Op een 
respectvolle wijze hebben 
we afscheid genomen van 
Sjaak. Tijdens de eerste 
raadsvergadering na zijn 
afscheid dankte hij onze 
partij voor de wijze waarop 
we uit elkaar zijn gegaan. 

Afscheid Steunfractieoverleg

Op 31 januari vond de algemene ledenvergadering 
plaats in ‘s Lands Welvaren te Aardenburg. Zowel de 
wethouder als de fractievoorzitter vertelden omtrent 
hun werkzaamheden in de raad of college. Erg leerzaam 
en interessant. Na afloop was er een geanimeerde 
bijeenkomst met een hapje en drankje. Het was bijzonder 
gezellig en de sfeer was uitstekend. We gingen tevreden 
huiswaarts vol plannen.

We willen u toch graag wat zaken die aan de orde 
kwamen meegeven:

1. Het rijksmonumentale pand Markt 1 te Retranchement 
krijgt een herbestemming naar horeca.

2. Het beeldkwaliteitsplan voor Noordzee - De Wielingen in 
Cadzand is vastgesteld. De volgende stap vindt nog 
voor de zomervakantie plaats.

3. Er is een forse upgrade gemaakt van de starterslening. 
Voor de komende drie jaren is per jaar 400.000 euro 
vrijgemaakt. (Uitgaande van 10 te verstrekken leningen 
per jaar). Laatste update is dat er dit jaar al 5 
aanvragen zijn ingediend. Er is dus zeker vraag naar.

4. Het GRP (Gemeentelijk Riolerings Plan voor 2025-2029 
is vastgesteld en er is sprake van het afbouwen van 
de Voorziening Rioolhe�ng waardoor er korting op 
rioolhe�ng is ontstaan respectievelijk 8, 6 en 4% 
voor de komende drie jaren.

5. We zijn tevens bijgepraat over de ontwikkelingen is 
Cadzand en de laatste ontwikkelingen aan Boulevard 
de Wielingen. Ook de uitspraak van de Raad van State 
voor bakkerij Finesse is in het voordeel van de 
gemeente uitgevallen.

Algemene ledenvergadering

Een wens van het bestuur was om de betrokken leden nog 
meer de mogelijkheid te geven mee te praten over zaken die 
in onze gemeente spelen. Leden kregen de mogelijkheid deel 
te nemen aan de gesprekken in de fractie. Inmiddels zijn we zo 
ver dat we hiermee zijn gestart en we hopen dat meerdere 
leden gebruik zullen maken van de deelname in de 
zogenaamde steunfractie. 

De volgende data staan er voor gepland en die 
vergaderingen vinden plaats in het gemeentehuis in Oostburg. 

Data: 10 maart, 5 mei ovb, 9 juni
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Lidgeld/contributie

Via de website van de gemeente Sluis kunt u diverse zaken die verkeerd gaan in de openbare ruimte melden. 
Hoe zit dit in elkaar? De gemeente is verantwoordelijk voor de aanleg, het onderhoud en beheer van de openbare 
ruimte. De openbare ruimte bestaat uit plekken als pleinen, wegen, sportvelden en parken. Ziet u buiten iets wat 
kapot is, overlast gee� of voor een onveilige situatie zorgt? Geef dit dan eenvoudig aan ons door via het online 
meldingsformulier op de website. Via dit formulier maakt u snel en makkelijk een melding en kunt u een foto 
meesturen van de situatie.

Wat kunt u melden?
U kunt bijvoorbeeld een melding maken over:
• Kapot straatmeubilair zoals bankjes of prullenbakken
• Modder op de weg (binnen de bebouwde kom)
• Dode dieren zoals vogels, egels of huisdieren
• Openbaar groen zoals snoeien van bomen, dunnen van bosplantsoen, 

gras maaien en onkruidbestrijding op verhardingen
• Overlast ongedierte zoals ratten en wespen
• Speelvoorzieningen zoals speeltuinen of speelveldjes
• Wegen, stoepen en fietspaden zoals gat in wegdek of 

losliggende stoeptegel
• Zwerfvuil

Op de website van de gemeente kunt u het formulier invullen en daarna schiet 
de bevoegde dienst in actie om iets aan de klachten te doen. Werkt erg handig!

Melding openbare ruimte

Op 31 januari vond de algemene ledenvergadering 
plaats in ‘s Lands Welvaren te Aardenburg. Zowel de 
wethouder als de fractievoorzitter vertelden omtrent 
hun werkzaamheden in de raad of college. Erg leerzaam 
en interessant. Na afloop was er een geanimeerde 
bijeenkomst met een hapje en drankje. Het was bijzonder 
gezellig en de sfeer was uitstekend. We gingen tevreden 
huiswaarts vol plannen.

We willen u toch graag wat zaken die aan de orde 
kwamen meegeven:

1. Het rijksmonumentale pand Markt 1 te Retranchement 
krijgt een herbestemming naar horeca.

2. Het beeldkwaliteitsplan voor Noordzee - De Wielingen in 
Cadzand is vastgesteld. De volgende stap vindt nog 
voor de zomervakantie plaats.

3. Er is een forse upgrade gemaakt van de starterslening. 
Voor de komende drie jaren is per jaar 400.000 euro 
vrijgemaakt. (Uitgaande van 10 te verstrekken leningen 
per jaar). Laatste update is dat er dit jaar al 5 
aanvragen zijn ingediend. Er is dus zeker vraag naar.

4. Het GRP (Gemeentelijk Riolerings Plan voor 2025-2029 
is vastgesteld en er is sprake van het afbouwen van 
de Voorziening Rioolhe�ng waardoor er korting op 
rioolhe�ng is ontstaan respectievelijk 8, 6 en 4% 
voor de komende drie jaren.

5. We zijn tevens bijgepraat over de ontwikkelingen is 
Cadzand en de laatste ontwikkelingen aan Boulevard 
de Wielingen. Ook de uitspraak van de Raad van State 
voor bakkerij Finesse is in het voordeel van de 
gemeente uitgevallen.

Inmiddels hebben we twee keer een politiek café 
gehad. De eerste in Breskens en de tweede in 
IJzendijke. De opkomst in Breskens was goed maar 
in IJzendijke was het een stuk minder. Wel waren de 
echt geïnteresseerden aanwezig en dat gaf goede 
gesprekken en het hee� ook tot nieuwe leden 
geleid. Het derde politieke café vindt plaats op 26 
maart om 19.30 u in ‘s Lands Welvaren aan de Haven 
in Aardenburg. Om zo veel mogelijk mensen 
te bereiken en warm te maken zullen we met 
bestuur, fractie en leden binnenkort in Aardenburg 
flyeren en wel huis aan huis. Mocht u tijd en zin 
hebben om ons te helpen dan verwachten we u om 
10.30 u in ‘s Lands Welvaren. Daar worden de straten 
verdeeld en wordt er een uurtje geflyerd. Uiteraard 
bent u ook van harte welkom op 
26 maart om 19.30 u !

Zegt ‘t voort... zegt ’t voort...

Politieke informatiemarkt
Op 25 januari vond voor het eerst 
een politieke informatiemarkt 
plaats in het Belfort te Sluis. 
Politieke partijen konden zich 
aan een stand presenteren aan 
het publiek. Een tiental mensen 
van onze partij was present om 
onze partij te promoten met 
divers materiaal. Voor het eerst 
werden onze nieuwe polo’s 
getoond en een heuse quiz 
maakte deel uit van de promotie. 
De (hoofd)prijs is gewonnen door 
Tonny Schoon uit Oostburg. 
De belangstelling voor de 
informatiemarkt viel helaas 
wat tegen. Toch kijken we met 
een tevreden gevoel terug op 
deze infomarkt. 

Binnenkort zal de penningmeester u benaderen 
voor het voldoen van het lidgeld van onze partij. 
Voor de kosten hoe� u het niet te laten. 
Die bedragen tien euro voor het gehele jaar. 
U kunt nu al uw bijdrage voldoen op het 
rekeningnummer van Sluis Lokaal: 

NL94RBRB8835706904

Uiteraard mag u meer overmaken...
Dank bij voorbaat.

Politiek café - 26 maart 2025



Bestuursleden:

De toekomst
De komende maanden werken we 
verder om onze partij richting komende 
verkiezingen op de kaart te zetten. 
Denk vooral aan de realisatie van
een sterke verkiezingslijst. Daar draait 
het toch grotendeels om. We streven 
ernaar om in de meeste kernen 
kandidaten te krijgen. 

Graag doen we een beroep op onze 
leden om met ons mee te denken voor 
het samenstellen van onze lijst. We zullen 
ook een afgewogen partijprogramma 
opzetten naast een uitgekiende 
promotiecampagne. We houden u 
op de hoogte de komende maanden. 

WE REKENEN OOK OP UW INBRENG!!!!

Voorzitter:   Bram Basting         bbasting@zeelandnet.nl
Penningmeester:  Alexander van Waesberghe  alexander@madalcomedia.nl
Secretaris:  Lorin Erdem   lorin5@live.nl
Lid:    Donny de Vriend     donnydevriend@gmail.com
Lid:   Sander de Putter    aputter@zeelandnet.nl
Lid:   Frank Gijsel         frangijsel@zeelandnet.nl

Wie is wie:

Voor meer info omtrent o.a. 
verkiezingsprogramma, 

speerpunten e.d. zie 

www.sluislokaal.nl

Wethouder:
M. (Marian) van Oostenbrugge-Bertou
06 23 97 61 69
mvanoostenbrugge@gemeentesluis.nl

Raadsleden:
Ing. S. (Sebastiaan) J-P. Keijmel    
06 51 42 68 37    
skeijmel@gemeentesluis.nl

C.E.B. (Conny) Tanghe    
06 12 33 81 09    
ctanghe@gemeentesluis.nl

D. (Duncan) Willemsen
06 12 51 72 23
dwillemsen@gemeentesluis.nl

Let op:

Deze nieuwsbrief is openbaar en gee� inzicht in de werkzaamheden en 
standpunten van de politieke partij Sluis Lokaal. Bent u van mening dat 
meer mensen hier van kennis moeten nemen dan vragen we U deze 
nieuwsbrief door te sturen/geven aan belangstellenden, vrienden 
kennissen, familie, buren enz…. 

We zouden dat zeer waarderen.

    Sluis 
Lokaal


